



Grossesse ectopique

<https://libcat.nshealth.ca/en/permalink/chpams36533>

Available Online: View Pamphlet

Corporate Author: Nova Scotia Health Authority. Emergency Services

Alternate Title: Ectopic pregnancy
Tubal pregnancy

Place of Publication: Halifax, NS

Publisher: Nova Scotia Health Authority

Date of Publication: 2018

Format: Pamphlet

Language: French

Physical Description: 1 electronic document (5 p.) : digital, PDF file

Subjects (MeSH): Pregnancy, Ectopic

Subjects (LCSH): Ectopic pregnancy

Abstract: Une grossesse ectopique (aussi appelée grossesse extra-utérine) est une grossesse qui se produit à l'extérieur de l'utérus, habituellement dans les trompes de Fallope. Il peut s'agir d'une urgence médicale pouvant entraîner la mort si elle n'est pas traitée. La présente ressource traite des symptômes, des causes, des facteurs de risque et des façons de les réduire, du traitement et des complications possibles.

This is a French translation of the English pamphlet 1561, "Ectopic Pregnancy". An ectopic pregnancy (also called a tubal pregnancy) is a pregnancy that happens outside of the uterus, usually in the fallopian tubes. This is a possible medical emergency and can lead to death if not treated. Symptoms, causes, risk factors, treatment, possible complications, and ways to lower your risk factors are provided.

Responsibility: Prepared by: Beverly Clarke, RN, Emergency Services ; Reviewed by: Heather Peddle-Bolivar, CNE, Emergency Services

Pamphlet Number: 1963